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Z A P I S N I K 
 
20. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 13. marca 2025, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 29 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 
Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, mag. Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, 
Duško Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. 
Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni člani:  
Astrid Del Ben, Lise Okoren, Boris Popovič in Janez Starman. 
 
Za sklepčnost občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 26 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, Marialuisa Maier Sponza 
iz Kabineta župana, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda, Jože Kržišnik, občan ter mediji (Radio Koper in Radio 
Capodistria). 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev Zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 30. 
januarja 2025 
 

2. Predlog za podelitev priznanj Mestne občine Koper »Priznanje 15. maj« in »Priznanje z 
veliko plaketo« za leto 2025 
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3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Javnega podjetja 
Rižanski vodovod Koper, p.o, v Javno podjetje Rižanski vodovod Koper d.o.o. - prva 
obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pristaniščih – prva obravnava s 
predlogom za skrajšani postopek 

 
5. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 

rekonstrukcijo obstoječega srednjeveškega obzidja Kubed 
 

6. Poročilo o delu in ugotovitvah Nadzornega odbora Mestne občine Koper v letu 2024 in 
Program dela Nadzornega odbora Mestne občine Koper v letu 2025 

 
7. - Poročilo o delu Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v letu 2024 

- Program dela s kadrovskim in finančnim načrtom Javnega zavoda Gasilska brigada 
Koper za   
  leto 2025 

 
8. Poročilo o delu Medobčinske uprave Istre za leto 2024 

 
9. Informacija Posvetovalne skupine Svet za invalide Mestne občine Koper o izvajanju 

akcijskega načrta za izboljševanje in uresničevanje enakih možnosti invalidov v Mestni 
občini Koper za leto 2024 
 

10. Predlog Sklepa o ukinitvi  statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

11. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

12. Predlog ugotovitvenega sklepa o razrešitvi in izvolitvi člana Nadzornega sveta javnega 
podjetja – Azienda pubblica Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. – predstavnika delavcev 
 

13. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

14. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
V INFORMACIJO: 
- Informacija občinskemu svetu o postopkih, ki jih je občina izvedla v postopku obnovitve 

znaka Zelena destinacija in pridobitve zlatega znaka Green Destination ter informacija o 
Trajnostnem akcijskem načrtu ukrepov trajnostnega turizma 2025 – 2027 v destinaciji 
Koper 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Anna Poropat, 
Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
 
Župan je člane seznanil, da je prejel vlogo gospoda Jožeta Kržišnika, predstavnika Civilne 
iniciative Javno, s katero je zaprosil za besedo v razpravi pri točkah 1, 6 in 12 dnevnega reda. 
Župan je nato v skladu z drugim odstavkom 41. člena Poslovnika občinskega sveta predlagal 
občinskemu svetu, da o tem odloči.  
 
Občinski svet NI SPREJEL (26 prisotnih – 9 za,  15 proti ) naslednjega 
 

S K L E P A 
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Občinski svet daje besedo Jožetu Kržišniku, predstavniku Civilne iniciative Javno v 
razpravi pri 1., 6. in 12. točki dnevnega reda. 
 
ZA: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 

Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni, Dražen Vidaković 
 
PROTI: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Romeo Palčič, Vesna 
Rebec, Jasna Softić, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
Ad 1 

 
POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 

DNE 30. JANUARJA 2025 
 
Predlog zapisnika so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE POTRDIL (27 prisotnih – 18 za, 0 proti) Zapisnik 19. 
redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 30. januarja 2025, v predloženem 
besedilu. 
 
Če ne želi nihče (več) razpravljati, zaključujem razpravo in predlagam, da potrdimo Zapisnik 
19. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 30. januarja 2025. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Alan Medveš, Zoran 
Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana 
Udoni, Dražen Vidaković 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KOPER »PRIZNANJE 15. MAJ« IN 
»PRIZNANJE Z VELIKO PLAKETO« ZA LETO 2025 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
POROČEVALKA: 
- kot predstavnica predlagatelja 

mag. GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, predsednica Komisije za priznanja in nagrade 
 
Razpravljal ni nihče. 
 

I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Priznanje Mestne občine Koper "Priznanje 15. maj" se podeli: 
 

- ALDU ZUBINU za dolgoletno neprecenljivo strokovno delo in prispevek k razvoju, 
ohranjanju in promociji pohodništva, kolesarjenja ter planinstva v slovenski Istri, 
za spodbujanje, vzgojo in delo z mladimi ter vzorno skrb in odnos do okolja 
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ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Priznanje Mestne občine Koper "Priznanje z veliko plaketo" se podeli: 
 

- RADU GREGORIČU za dolgoletno delo v športu, za uspešno delo trenerja in 
odličnega organizatorja številnih športnih prireditev in tekmovanj, za zgledno 
delo in pristop do mladih ter njihove vzgoje v športu 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Nevenka Stanić Ristović, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Priznanje Mestne občine Koper "Priznanje z veliko plaketo" se podeli: 
 

- JUDO KLUBU KOPER za dolgoletno uspešno delovanje in promocijo judo discipline, 
za inovativno delovanje v inkluzivnem judu ter izjemen in trajen prispevek pri 
ustvarjanju vključujoče družbe  

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Nevenka Stanić Ristović, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 

 
IV. 

 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Priznanje Mestne občine Koper "Priznanje z veliko plaketo" se podeli: 
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- DRUŠTVU VINOL za dolgoletno uspešno delovanje in pomemben prispevek k 
ohranjanju in razvoju vinogradništva, oljkarstva ter prepoznavnosti kulturne 
dediščine slovenske Istre 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PREOBLIKOVANJU 
JAVNEGA PODJETJA RIŽANSKI VODOVOD KOPER, P.O, V JAVNO PODJETJE RIŽANSKI 

VODOVOD KOPER D.O.O. - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja  
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Javnega podjetja Rižanski vodovod Koper, 
p.o, v Javno podjetje Rižanski vodovod Koper d.o.o. v prvi obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) 
naslednji 

S K L E P 
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Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Javnega podjetja Rižanski 
vodovod Koper, p.o, v Javno podjetje Rižanski vodovod Koper d.o.o. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi na poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Javnega podjetja Rižanski vodovod Koper, p.o, v 
Javno podjetje Rižanski vodovod Koper d.o.o., v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRISTANIŠČIH – PRVA 
OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja  
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljala je Jadranka Šturm Kocjan, članica občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o pristaniščih v prvi obravnavi.  
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2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) 
naslednji 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pristaniščih. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi na poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o pristaniščih, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA ZA REKONSTRUKCIJO OBSTOJEČEGA SREDNJEVEŠKEGA OBZIDJA KUBED 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALKA:  
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- kot predstavnica predlagatelja 
IRENA KOCJANČIČ, direktorica občinske uprave  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Rekonstrukcija obstoječega srednjeveškega 
obzidja Kubed« v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

POROČILO O DELU IN UGOTOVITVAH NADZORNEGA ODBORA MESTNE OBČINE KOPER  
V LETU 2024 IN PROGRAM DELA NADZORNEGA ODBORA MESTNE OBČINE KOPER  

V LETU 2025 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
DRAVO FERLIGOJ, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Koper  

 
Razpravljali so: Jadranka Šturm Kocjan in mag. Alan Medveš, člana občinskega sveta in Dravo 
Ferligoj, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Koper 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 18 za, 10 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom o delu in ugotovitvah 
Nadzornega odbora Mestne občine Koper v letu 2024 in Programom dela Nadzornega 
odbora Mestne občine Koper v letu 2025. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo 
Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 

Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni, Dražen Vidaković 
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Ad 7 
 

POROČILO O DELU JAVNEGA ZAVODA GASILSKA BRIGADA KOPER V LETU 2024 IN 
PROGRAM DELA S KADROVSKIM IN FINANČNIM NAČRTOM JAVNEGA ZAVODA GASILSKA 

BRIGADA KOPER ZA LETO 2025 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
DENIS GLAVINA, direktor – poveljnik Gasilske brigade Koper 

 
Razpravljali so: mag. Alan Medveš, Jure Colja in Jan Muženič, člani občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
Potrdi se Poročilo o delu Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v letu 2024 ter podaja 
soglasje k Programu dela s kadrovskim in finančnim načrtom Javnega zavoda Gasilska 
brigada Koper za leto 2025. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

POROČILO O DELU MEDOBČINSKE UPRAVE ISTRE ZA LETO 2024 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
IVAN KOLJESNIKOV, vodja Medobčinske uprave Istre 

 
Razpravljal je Alberto Scheriani, član občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom o delu Medobčinske uprave 
Istre za leto 2024. 
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ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 
Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

INFORMACIJA POSVETOVALNE SKUPINE SVET ZA INVALIDE MESTNE OBČINE KOPER O 
IZVAJANJU AKCIJSKEGA NAČRTA ZA IZBOLJŠEVANJE IN URESNIČEVANJE ENAKIH 

MOŽNOSTI INVALIDOV V MESTNI OBČINI KOPER ZA LETO 2024 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo,  
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za krajevno samoupravo 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet in 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil z Informacijo Posvetovalne skupine Svet 
za invalide Mestne občine Koper o izvajanju akcijskega načrta za izboljševanje in 
uresničevanje enakih možnosti invalidov v Mestni občini Koper za leto 2024. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, 
Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Predlog sklepa so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
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Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA O RAZREŠITVI IN IZVOLITVI ČLANA NADZORNEGA 
SVETA JAVNEGA PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA MARJETICA KOPER, D.O.O.-S.R.L. – 

PREDSTAVNIKA DELAVCEV 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji 
 

UGOTOVITVENI SKLEP 
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1. Ugotovi se, da je Svet delavcev Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica  Koper d.o.o.-

s.r.l. dne 25. 2. 2025,  v skladu z drugim odstavkom 14. člena Odloka o ureditvi položaja 
Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. sprejel sklep, da se Goran 
Likovski Tavčioski z dnem 25. 2. 2025 razreši funkcije člana Nadzornega sveta Marjetice 
Koper, d.o.o.-s.r.l. – predstavnika delavcev. 
 

2. Ugotovi se, da je Svet delavcev Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica  Koper d.o.o.-
s.r.l. dne 25. 2. 2025,  v skladu z drugim odstavkom 14. člena Odloka o ureditvi položaja 
Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. sprejel sklep, da se za 
preostali del mandata za člana Nadzornega sveta Marjetice Koper, d.o.o.-s.r.l. – predstavnika 
delavcev izvoli Žarko Pejčić. Mandat je nastopil 26. 2. 2025. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Jan Muženič, Zoran Pavić, Patrik Peroša, Anna 
Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 13 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- Kot predstavnik predlagatelja 
 mag. PATRIK PEROŠA, podpredsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 

I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje pozitivno predhodno mnenje k imenovanju mag. 
NEVE TOMAŽIČ, univ. dipl. socialne delavke, za direktorico Obalnega doma upokojencev 
Koper. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Romeo Palčič, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

II. 
 
Romeo Palčič, član Občinskega sveta, je skladno s prvim odstavkom 38. člena Zakona o 
integriteti in preprečevanju korupcije župana obvestil, da se pri tej točki, zaradi nasprotja 
interesov, v celoti izloča (tako pri obravnavi kot pri odločanju). 
 

Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji 
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S K L E P 

 

Iztoka Necmeskala se razreši funkcije člana Sveta Srednje tehniške šole Koper – 

predstavnika Mestne občine Koper, ker je podal odstopno izjavo. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Romeo Palčič, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

III. 
 
Romeo Palčič, član Občinskega sveta, je skladno s prvim odstavkom 38. člena Zakona o 
integriteti in preprečevanju korupcije župana obvestil, da se pri tej točki, zaradi nasprotja 
interesov, v celoti izloča (tako pri obravnavi kot pri odločanju). 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

Za člana Sveta Srednje tehniške šole Koper – predstavnika Mestne občine Koper se za 

preostali del mandata imenuje Vlada Krivca. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Romeo Palčič, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 14 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica občinskega sveta: 
Na dve zadevi bi rada opozorila. No, saj nista ne vem kako zelo, ampak vseeno. Ne vem, koliko se 
vozite z javnim prevozom in ste uporabniki avtobusne postaje v Kopru. No, jaz se recimo kar 
pogosto vozim v Ljubljano, pa še tudi kam drugam in bi, ne vem kdo je …., A je to Arriva, ki skrbi 
za ….. Ja? Bi predlagala, da se jo opozori, prvič, na čistočo avtobusne postaje. Zelo je umazana in 
drugič, na avtobusni postaji ni navedeno, kje stojijo določeni avtobusi za katero smer. Jaz sem že 
parkrat vprašala ljudi, ki so pač na avtobusni postaji zaposleni in vsi so mi rekli, da pogosto 
slišijo to pripombo, ampak, da kot vedo, arhitektka, menda je arhitektka delala to avtobusno 
postajo, niti ne vem kdo je bil, ne dovoli zaradi, ker bi to spremenilo izgled avtobusne postaje. 
Tako, da jaz predlagam in prosim, no, da se z osebo, ki je projektirala in načrtovala to avtobusno 
postajo dogovori. Najpogostejše vprašanje na postaji je, kjer stoji kakšen avtobus in tega res 
ni,ne Tudi odprtje avtobusne postaje je po moje zelo nenavadno za eno turistično občino, ne. Ob 
sobotah recimo, do dveh, ne, drugače do sedmih zvečer,ne. Pa uporaba sanitarij in tako naprej. 
To je ena stvar. 
 
Druga stvar pa: razsvetljenost tržnice koprske. Noč in dan so tam prižgane luči, tudi če greste 
zvečer ob enajstih, polnoči, na polno gorijo, je osvetljena tržnica. Se mi zdi precej moteče in tudi 
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potrošno. Ko sem arhitekta Vrabca vprašala, ali je to tudi del projektiranja, ne, ker arhitekti 
imajo včasih zelo zanimive ideje, je rekel, da ne, da je treba samo uravnati to menda digitalno ali 
kako se regulira osvetlitev tržnice,no in bi predlagala, da če je možnost, da se vsaj ponoči 
zmanjša to osvetlitev in jo prilagodi, no, pač dnevu in noči. 
 
JURE COLJA, član občinskega sveta: 
Jaz sem sicer to vprašanje že podal pisno. Bi pa rad poudaril, da sem zraven, torej, v pisnem 
vprašanju dodal še screenshot ERAR-a. Bi pa kljub temu, da je bilo vprašanje podano že pisno, 
kljub temu vprašal še ustno, in sicer: poslano mi je bilo nakazilo Mestne občine Koper Društvu 
danes je nov dan. Gre za inštitut za druga vprašanja v višini 21 tisoč evrov, dobrih in me zanima, 
za kakšno nakazilo gre oz. za kaj so bila ta sredstva porabljena. Ker konec koncev ne gre za 
majhen denar. Ta inštitut je pa tudi bil že večkrat obravnavan za, bi rekel take čudne oziroma 
malverzacije. Pa me zanima, za kakšno nakazilo gre. 
 
PISNO:  
Vprašanje: Nakazilo Mestne občine Koper 
Kot je razvidno iz priloženega zaslona, je Mestna občina Koper Inštitutu za druga vprašanja 
("Danes je nov dan") nakazala znesek v višini 21.032,80 EUR. 
Lepo prosim, če bi lahko pojasnili, za kakšno nakazilo gre oziroma za kaj so ta sredstva 
namenjena. Hvala vnaprej za vaš odgovor. 

 

 
 
mag. PATRIK PEROŠA, član občinskega sveta: 
PISNO: 
Vprašanja – padel 
Dne, 28. 02. 2025 je bil na spletni strani Zavoda za šport Mestne občine Koper 
(https://sportkoper.si/razpis/2982/) objavljen »Javni razpis za oddajo nepremičnine v najem z 
javnim zbiranjem ponudb. Z razpisom se oddaja del nepremičnine v izmeri 851 m2, ki se nahaja 
na parceli s parc. št. 1425 k.o. Koper, in sicer za namen postavitve dveh športnih igrišč za igranje 

https://sportkoper.si/razpis/2982/
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športne igre padel za določen čas 5 (petih) let, za izhodiščno mesečno najemnino 851 EUR (brez 
DDV). Nepremičnina je bila ocenjena s strani pooblaščenega cenilca in izvedenca gradbene 
stroke, katerega naročnik je Javni zavod za šport Mestne občine Koper.  
 
Po meni dostopnih informacijah, je uslužbenec Javnega zavoda za šport Mestne občine Koper 
pisno zatrdil, da je bila »odločitev o javnem razpisu sprejeta na Mestni občini Koper, kakor tudi 
soglasje na vsebino razpisa«. Zaradi tega se s vprašanji v zvezi s tem razpisom obračam na 
občinsko upravo in župana. 
 
Pri pregledu tega razpisa je razvidno, da gre za parcelo (polovico travnate površine) ob tenis 
igriščih ŠRC Bonifika. Po meni dostopnih informacijah je bil na tej površini že izdelan prvi izris 
idejne zasnove centralnega tenis igrišča, ki bo poleg peščene in trde podlage vključeval tudi 
nujne spremljevalne športne prostore, javne sanitarije za celotno ŠRC Bonifika, možnost 
gostinske ponudbe, prostore za društva ter tehnične prostore za upravljavca. (povzeto: 
Obrazložitev predloga proračuna Mestne občine Koper za leto 2025, stran 127). 
 
Pri pregledu proračuna in njegove obrazložitve za leto 2025, kakor tudi za leti 2024 in 2023, je 
razvidno, da je v proračun vključen projekt "Centralno tenis igrišče", enako pa je zaslediti tudi v 
Načrtu razvojnih programov. V nobenem od teh dokumentov ni nikjer omenjen šport padel ali 
vzpostavitev padel igrišč na območju ŠRC Bonifika. Prav tako sem sodeloval na koordinaciji vodij 
klubov članov Občinskega sveta ter na seji občinskega sveta, obe vezani na proračun za leto 
2025, kjer prav tako ni bilo nobene omembe o padel igriščih. 
 
Pri pregledu Finančnega načrta in programa dela Javnega zavoda za šport Mestne občine Koper 
za leto 2025 ni mogoče zaslediti, da bi bila prej omenjena nepremičnina predvidena za oddajo v 
najem za vzpostavitev igrišč za padel. V Prilogi 6 (program dela za leto 2025) tega dokumenta je 
evidentirana izvedba javnega razpisa – zbiranje ponudb za oddajo poslovnih prostorov in 
nepremičnin. Med šestimi nepremičninami, ki so navedene v dokumentu, te parcele ni mogoče 
najti. Ta dokument je bil sprejet 26. 2. 2025, kar pomeni, da je bil potrjen dva dni pred objavo 
razpisa. 
 
- Zanima me, kdo je podal pobudo za postavitev igrišč za padel na lokaciji, ki je predmet 

razpisa, pri čemer prosim za navedbo imena, priimka, funkcije in naziva pravne osebe 
pobudnika oziroma pobudnikov.  

- Prav tako me zanima, kdo je pripravil predlog razpisa za umestitev igrišč za padel na ŠRC 
Bonifika, pri čemer prosim za navedbo imena, priimka in funkcije odgovorne osebe oziroma 
oseb. 

- Poleg tega naprošam za informacijo, kdo je sprejel končno odločitev o izvedbi razpisa, pri 
čemer prosim za navedbo imena, priimka, funkcije in naziva pravne osebe odločevalca 
oziroma odločevalcev, ter na podlagi katerih potrjenih aktov, odlokov ali dokumentov je bila 
ta odločitev sprejeta. 

- Zanima me, kdo (ime, priimek, funkcija, naziv pravne osebe) je na občini podal pobudo ali 
predlog za umestitev padel igrišč kjer koli v Kopru, pri komu (ime, priimek, funkcija) je bil 
sestanek opravljen ter kdaj je potekal. 

 
Nadalje. V objavljene razpisu je govora o oddajanju dela nepremičnine v izmeri 851 m2 za 
namen postavitve dveh športnih igrišč za igranje športne igre padel (Razpisna dokumentacija: 
točka 1.3. predmet najema; točka 2.1. Dejavnost; točka 2.4. Vlaganja; točka 7. Opis 
nepremičnine). Tudi v predlogu najemne pogodbe je govora zgolj o postavitvi dveh montažnih 
športnih igrišč za igranje športne igre padel (točka 1.). Še bolj natančno zapisano v točki 5. 
dovoljenje dejavnosti – »najemnik sme nepremičnino uporabiti izključno za namen postavitve 
dveh montažnih športnih igrišč za igranje športne igre padel – izvajanje športne dejavnosti« in v 
točki 18. vlaganja – »Ponudnik na nepremičnini ne sme izvajati nobenih vlaganj, razen tistih, ki 
so nujno potrebna za postavitev dveh montažnih športnih igrišč.« 
 
- Iz razpisa ni razvidno, ali bo lahko najemnik postavil tudi pomožni objekt za recepcijo, 

garderobe, sanitarije in drugo nujno infrastrukturo za nemoteno opravljanje dejavnosti. Zato 
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me zanima, kakšna je predvidena rešitev za uporabnike padel igrišč – katero pomožno 
infrastrukturo bodo lahko koristili in pod kakšnimi pogoji? 
 

- Prav tako me zanima, kako bo najemnik pridobil uporabno dovoljenje zgolj za igrišča, brez 
pripadajočih spremljevalnih objektov. 
 

- Poleg tega v razpisu ni mogoče zaslediti podrobnosti o drugih stroških, ki so povezani z 
upravljanjem ŠRC Bonifika, kot so varovanje, košnja trave in druge storitve. Razpis ne določa 
natančne vrste stroškov, njihove višine ali pogojev za uporabo teh storitev v sodelovanju z 
Javnim zavodom za šport Mestne občine Koper. Zanima me, ali bo najemnik koristil storitve, 
ki jih financira Javni zavod za šport Mestne občine Koper, in če da, pod katerimi pogoji? 

 
V razpisu je zapisano, da je bila nepremičnina ocenjena s strani pooblaščenega cenilca in 
izvedenca gradbene stroke. V cenitvi je naveden datum ogleda, izdelave in ocenitve, ki je bila 
opravljena 14. 1. 2025. Ocenjevanje je bilo izvedeno za del parc. št. 1425 k. o. Koper, v skupni 
izmeri 1.647 m². Cenilec je v poročilu zapisal: "Skupna celoletna mesečna najemnina za del 
travnika, kjer se bodo odvijale športne aktivnosti na prostem v velikosti 1.647,00 m², znaša 
1.038,00 €." Kasneje v dokumentu pa je navedeno, da je to mesečna najemnina. 
 
V razpisu je kot izklicna mesečna najemnina določena 851 EUR, pri čemer je razpisana površina 
zemljišča 851 m², kar odstopa tako od ocenjene vrednosti kot tudi od ocenjene površine 
zemljišča (1.647 m²). 
 
- Zanima me, zakaj prihaja do takšnega odstopanja in ali je to dopustno v okviru razpisnih 

pogojev? 
- Zanima me tudi kako je predvidena postavitev / izgradnja montažnih igrišč za padel. Kakšni 

so gradbeni posegi? Kako bo to vplivalo na izvajanje /omogočanje drugih dejavnost na ŠRC 
Bonifika (npr. tekaška steza). Kaj v tem primeru pomeni za uporabnike drugih storitev? Kaj 
pa v primeru povzročene škode na obstoječi športni infrastrukturi? Tega namreč ni zaslediti 
v razpisni dokumentaciji zato naprošam za podrobno pojasnitev.  

 
Glede na to, da je na površini, kjer je v proračunu evidentiran projekt "Centralno tenis igrišče", 
predvidena postavitev montažnih padel igrišč, me zanima, kakšen vpliv bo to imelo na ta projekt, 
ki smo ga v zadnjih treh letih potrjevali v proračunu na občinskem svetu. 
 
Če se izkaže, da padel igrišča konkretno posegajo v ta projekt, bi to pomenilo ravnanje v 
nasprotju z veljavnim odlokom, hkrati pa bi lahko govorili tudi o zavajanju javnosti, saj bi v tem 
primeru prišlo do zamika izvedbe projekta za najmanj pet let. Kako to komentirate?  
 

 
Seja je bila zaključena ob 17.35. 
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